
1 
 

Dames en heren statenleden  allereerst dank voor deze hoorzitting. 

I  

Mijn naam is   en ik vertegenwoordig 2 ondernemers uit de Rooversbroekpolder bij 
Lisse en  drie particulieren  uit deze polder. Allemaal direct gedupeerden. 

Tijdens  de eerdere inspraak van mei jl zijn we uitgebreid  ingegaan op de onverwachte provinciale  
brief van december 2017 waarin stond dat er een provinciale weg door hun ondernemingen cq 
huizen zou gaan. Ondernemingen die een paar jaar geleden daar waren gestart en burgers die daar al 
jaren met plezier wonen en zelfs een particulier die daar net een huis had gekocht.  

Sinds die tijd wordt hun leven hierdoor praktisch elke dag wel beïnvloed: een krantenartikel, een 
afspraak met een wethouder, een overleg etc. Ook zijn er  gespreksgroepen opgestart omdat zij 
gedwongen worden zich te verdiepen in deze voor hen onbekende materie. En dit naast hun gewone 
dagelijkse bezigheden en  verantwoordelijkheden zoals het runnen van een bedrijf. 

II 

Nu naar de inhoud. En ik beperk me tot het belangrijkste punt ; het tracé van de weg..  

Om te beginnen twijfelen wij ook aan nut en noodzaak van deze weg. Maar als het  op basis van 
deskundige studies duidelijk is dat een weg nodig is voor Lisse dan zullen wij daar geen bezwaar 
tegen hebben.  Waar we nu wel bezwaar tegen maken  is de locatie/het tracé van de weg zoals dit 
nu op de kaarten en in het besluit staat. Wij vinden dit een onlogisch tracé dat goed florerende 
bedrijven in hun voortbestaan bedreigt en wellicht zo maar kapot maakt. De schade die wordt aan 
gebracht dient toch meegewogen worden bij de tracé keuze. Dat is hier niet gebeurd. Het gaat om 
bedrijven met een miljoenen omzet.   

Er dient ons inziens een nieuw en goed onderzoek te komen naar het tracé van deze zuidelijke 
randweg van Lisse. En er dient  niet op voorhand uit gegaan te worden van het tracé zoals op de 
kaart staat, integendeel. Wij denken dat een meer noordelijk tracé beter is en geen  goed florerende 
bedrijven daar treft. We worden hierin gesteund door   die betrokken is geweest 
bij de opzet van de variant Nog beter 2.0 en die in een gesprek met ons heeft aan gegeven dat er 
betere varianten zijn. En dat het huidige tracé zelfs strijdig is met de het nevendoel van het project 
“versterken greenport cluster” (Zie de bijlage 1).  

In reactie op de zienswijzen die hierover zijn ingediend lees je dat de provincie wel de  intentie heeft 
om ook naar andere varianten aldaar te zoeken. Evenwel de provinciale reactie leest erg moeilijk en 
is voor meerdere uitleg vatbaar. Zeker voor  buitenstaanders en niet-politici.  Bovendien staan de 
ondernemers  nu  voor een  belangrijk dilemma  “investeren in je bedrijf of niet en afwachten”.  

Helderheid en duidelijkheid op dit belangrijke punt, het verschuiven van het tracé van de weg,  is 
dan een eerste vereiste.  

Ook is er nog de juridische vraag of in de volgende fase nl. die van de project-mer , dit tracé nog over 
enige afstand verschoven mag worden. Bijv. naar het noorden, hetgeen voor ons een meer logische 
keuze is.    

III 

Daarom lijkt het ons goed als de staten van ZH hierover een duidelijke uitspraak doen. We hebben 
een concept motie gemaakt (bijlage 2) die ik bij deze aan jullie overhandig. Ik hoop dat een van de 
fracties deze zal overnemen en indienen. En dat u deze steunt.    
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Bijlage 1. Reactie van  d.d. 30-8 (  is mede ontwerper van de Nog beter 2.0 
variant ) op de vraag naar de onderbouwing voor een zuidelijke randweg bij Lisse 

Een paar jaar geleden gingen de beide provincies er van uit  dat er in de Duin- en Bollenstreek  vooral rond 
Hillegom en omgeving een bereikbaarheidsprobleem is  en minder in de omgeving van Sassenheim/Noordwijk. 
Uit de verkeersonderzoeken rond de MER in 2016 bleek echter dat een Duinpolderweg rond Hillegom en 
Bennebroek geen oplossing bood voor de verkeersknelpunten in Sassenheim-noord en rond de Lisserbrug. Deze 
uitkomst bevestigde de stelling van NOG Beter 2.0, dat er een verbinding Lisse Poelpolder - A44 afslag Abbenes 
nodig is om deze knelpunten te ontlasten. Daarom hebben de provincies uit dat plan overgenomen, om aan de 
zuidkant van Lisse een randweg aan te leggen richting A44 ,afslag 2. Doel hiervan is om het verkeer uit Lisse 
(m.n. vanuit  de woonwijk Poelpolder) dat naar de A 44 wil via deze weg te laten gaan i.p.v. via de Kanaalstraat 
en Lisserbrug of via de Van Pallandtlaan. Laatstgenoemde wegen zijn erg file gevoelig. Er is vanuit NOG Beter 
2.0 geen expliciete uitspraak gedaan over de exacte ligging  van deze Lisser randweg bij Lisse zuid, behalve 
dat  een directe aansluiting op de Ruishoornlaan verkeerskundig logisch lijkt. 
Op die plek is deze weg nu door de provincie in het verlengde van de Ruishornlaan met een grote,  lange boog 
door de Rooversbroekpolder gelegd . Deze variant gaat dwars door enige goedlopende sierteelt 
ondernemingen. Er zijn andere varianten.  Een variant die in het verlengde ligt van de 2e Poellaan, danwel een 
variant die van de Ruishornlaan uitgaat, maar met een veel kortere en scherpere bocht naar de A44 afslag 
Abbenes loopt, zou naar mijn opvatting net zo goed kunnen. Mits bij een verlenging van de Poellaan er maar 
een adequate verbinding met de Ruishornlaan komt hetgeen technisch mogelijk  is.  Deze varianten liggen 
dichter tegen de bebouwde kom van Lisse, dus zijn vermoedelijk adequate geluidswerende voorzieningen nodig 
, maar zouden de goedlopende agrarische ondernemingen in deze polder sparen.  
Het sparen van deze goedlopende tuinbouwbedrijven past, naar mijn mening, ook goed binnen één van de 
oorspronkelijke doelstellingen van het project Duinpolderweg, nl. om het Greenport cluster te versterken. 

Onderstaand het antwoord op een vraag over zijn rol  

Dat is een vraag die niet in één woord kan worden beantwoord. 
In 2011 ben ik, als ruimtelijk econoom, voor mezelf (als betrokken burger) gaan onderzoeken of de 
Duinpolderweg wel het juiste antwoord was op de werkelijke verkeersproblemen in de regio. 
Uit mijn analyse van de problemen en de mogelijke oplossingen kwam, tot mijn verrassing, een alternatief 
pakket rollen. Dat pakket heb ik toen aangeboden aan de toenmalige tegenstanders van de DPW. Zij herkenden 
mijn inhoudelijke analyse en hebben mijn voorstel overgenomen. In overleg met hen heeft mijn alternatieve 
pakket de naam NOG Beter gekregen. 
Uiteindelijk hebben verschillende DPW-tegenstanders zich verenigd in het Platform NOG Beter 
(https://www.geenduinpolderweg.nl/). Formeel ben ik geen lid hiervan, maar ik ben als verkeerskundig adviseur 
bij het platform betrokken.Omdat er in 2016 méér informatie bekend was dan in 2011 (wijziging bouwplannen 
Westflank Haarlemmermeer naar Ringvaartparels, maar ook de eerste uitkomsten van verkeerskundige 
onderzoeken) is NOG Beter in 2016 enigszins aangepast naar NOG Beter 2.0. De kern is toen echter ongewijzigd 
gebleven. 
Dus het antwoord is:Sinds 2011 heb ik als betrokken burger het initiatief NOG Beter ontwikkeld. Niet in 
opdracht van iemand, maar als eigen initiatief. Inmiddels ben ik (in de loop van de jaren) verkeerskundig 
adviseur van het Platform NOG. 
Dus je kunt mij bijv. noemen: ontwerper van NOG Beter 2.0. 

 

 

 

https://www.geenduinpolderweg.nl/
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Bijlage 2 

 

Concept motie 

 

De staten van Zuid Holland  in vergadering bijeen d.d. 19  september 2018, 

Overwegende dat het college van GS  op 26 juni 2018 een besluit heeft genomen over het  
Duinpolderweg tracé (het voorkeursalternatief), 

Overwegende dat aan de zuidzijde van Lisse een tracé staat aangegeven op de kaart (zie brief aan 
belanghebbenden van eind juni 2018) behorende bij dit besluit, 

Overwegende dat in het voortraject er geen separate studie naar varianten van dit tracé deel heeft 
plaatsgevonden,  

Overwegende dat direct betrokkenen ook in dit voortraject niet of weinig gehoord zijn. 

Spreekt  uit dat: 

-De situering van het tracé op de kaart alleen bedoeld is om aan te geven dat er ergens ten zuiden 
van Lisse een weg wenselijk is.  

- In het vervolg proces er een onafhankelijke studie dient plaats te vinden naar de meest optimale 
situering van deze zuidelijke randweg bij Lisse. Economische schade door het amoveren van 
bedrijven is  daarbij een belangrijk keuze criterium.  

-Onderdeel van deze studie is een verfijning van de noodzakelijkheid van dit tracé deel.  

- Genoemde studie voor de zomer van 2019 dient te zijn afgerond.  

- Direct betrokkenen hierbij intensief worden betrokken. 

- Op basis van de uitkomsten van deze studie er eerst een definitief besluit over de exacte ligging van 
het tracé wordt genomen. 

 

En gaat over tot de orde van de dag.  

 

Toelichting bij motie 

Er dient voor ondernemers en burgers in de Rooversbroekpolder bij Lisse absolute helderheid te zijn 
over het proces van definitieve situering van een zuidelijke randweg bij Lisse als onderdeel van het 
Duinpolderweg tracé. Het besluit van GS van afgelopen zomer is niet duidelijk evenals de reactie op 
de zienswijzen terzake.  In de motie wordt de gevraagde helderheid wel gegeven. Tevens bestaat er 
bij bewoners grote twijfels over nut en noodzaak. De motie geeft hierop antwoord in die zin dat er 
een verdiepingsslag zal plaatsvinden (wat is de meerwaarde van deze randweg voor de regionale 
bereikbaarheid problematiek? ).  
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